
Agenda 48e  Algemene Ledenvergadering (ALV) dinsdag 2 april 2024 

1. Opening vergadering om 20.00 uur 

Voorzitter John heet iedereen welkom 

Aanwezig in clubhuis: 39x 

aantal afmeldingen: 9x Kevin Smetsers, Leon Baarendse, Wilma Kroot, Rafke Meulenbroeks, Margot Meulenbroeks, Jaap van 

Wessel, Edwin (trainer), Marcel Verhoeven, Sjef 

Afmelding Bestuur: Emi Kroot 

 

2. Vaststelling notulen van de Algemene Ledenvergadering 2023 

Er zijn geen opmerkingen over 

Deze wordt geaccordeerd 

 

3. Ledenverloop 2023 

 
 

4. Begroting en jaarrekening  

Verlies/winst:  

- contributie senioren: gestegen wegens actie nieuwe leden à € 50,- 

- Omzet kantine: Stijging tov 2022 

- Overige RVO: Subsidie waaronder tegemoetkoming energiekosten 

 

Uitgave: 

- Meer leden is dus meer KNLTB kosten 

- Energie paviljoen (hier nu contract voor afgesloten) 

- aanschaf pinautomaat/kassa (programma van eisen) 

Winst: € 17362,- 

 

Balans 

- Padelbanen zijn toegevoegd 

- liquide middelen: ± 75.000,- 

- Eigen vermogen is gegroeid met de winst 

- Voorzieningen groot onderhoud / investeringen 

 

Begroting 2024 

- contributie gelijk aan 2023 (verwachting leden gelijk) 

- Bar vergelijkbaar 2023 

- Waarschijnlijk geen subsidie waar we recht op hebben 

- Bijdrage training is lager ivm hoger bijdrage tennislessen 

- Paviljoen minder kosten ivm contract energie, wel kosten ivm toegang 
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- Onderhoud Padel en vervanging/onderhoud 3 en 4 

- Algemene kosten hoger ivm mogelijke kosten geluidsmeting ivm padelbanen 

 

Vraag wordt gesteld om hoe we zitten qua bedrag gas in energiekosten. Gas maar weinig, dus vraag wordt gesteld of 

zonnecollectoren interessant zijn.  

Verzekering gedaald: Voorheen bij rabobank nu naar Geertsen en Van Meeuwen. 

 

5. Verslag kascommissie  

Leden: Jos van Gestel, Pum Donders (loes reserve) 

Aftredend: Pum Donders  

Nieuw: Jos van Gestel, Loes Verhoeven, (Leo van de Ven – reserve) 

 

Complimenten er wordt goed op gelet. Er zijn geen bijzonderheden om te melden 

 

6. Verslag activiteiten  2023 en plannen 2024 door bestuur en commissies  

Bestuur:  

2023: bestuursvergaderingen, overleg gemeente, vergunning padel – omgevingsdienst, deelname sportraad, AED-cursus 

faciliteren 

 

Toekomst: baan 3 en 4, barregels – sluitingstijd 

De vrijdagavonden niet meer werken met pasjes. Deze worden alleen nog voor competitiedoeleinden ingezet aangezien er 

discussies zijn geweest en niet alles betaald werd. 

Officieel is het dat de kantine een uur na sluitingstijd gesloten moet zijn.  

Dit zal meegenomen worden in de bestuursvergadering icm barcommissie. 

 

Vereniging 50 jaar: Toon van Kollenburg, Ger van de Broek, Terry Hermus hebben zich al aangemeld 

 

Rabo actie: € 940,63 

Sportvereniging van het jaar 2023 

 

Competitie 

Voorjaar: 7 teams 

Najaar 8 teams 

Voorjaar geen kampioenen, najaar 2 heren teams kampioen 

 

Training 

Edwin vd Linden – trainingen zijn stabiel 

 

Jeugdcommissie 

Lastig om iets te organiseren ivm aantal en niveau verschil. 

Kinderen en ouders zijn wel enthousiast. 

Promotie starten voor tennis en padel 

John roept iedereen op om mee te denken om jeugd bij de vereniging te trekken.  

 

Toernooicommissie 

Dorpentoernooi is in 2023 door Zandligt 

In 2024: 179 aanmeldingen waarvan veel voor padel 

 

CK: 58 spelers in 2023 

In 2024 voor het eerst met Padel 

 

ICC: nagenoeg gelijk. Heren enkel 2 poules, maar er was maar minimaal gespeeld.  

 



Thuisblijversavonden zijn goed bezocht en gaan ook in 2024 weer plaats vinden. 

 

Open toernooi commissie:  

Verdeling in tennis en padel 

Sponsoren en bedrijven die prijzen beschikbaar hebben gesteld worden benoemd 

I.v.m. Padel gestart op maandag i.p.v. op maandag.  

Extra vrijwilligers die deze dagen helpen worden benoemd 

Tennis: constant tov voorgaande jaren 

Padel: in 2023 alleen heren en dames dubbel. Voor 2024 ook de mogelijkheid tot mix.  

 

2024 is het van 16 september tot 29 september. 

Leo gaat aftreden ook als toernooileider en zal vervangen worden door Niels van der Veeken.  

Verhinderingen alleen bij hoge uitzondering om de planning goed rond te kunnen krijgen. 

 

Sponsorcommissie 

Ron Witlox wil dit gaan oppakken. Alleen is dat niet haalbaar, dus wie wil hem helpen. 

Zal een paar avonden per jaar in beslag nemen.  

Onder geschoven kindje, maar wel heel belangrijk voor de vereniging. 

Piet vd Weijdeven meldt zich aan.  

 

Hebben nog verschillende baan sponsoren beschikbaar. 

Voor Padel al wel 2 bedrijven die daar een sponsoring gaan doen. 

 

Barcommissie 

Aantal leden was niet bekend met de bardiensten. Daarom hebben ze eerste opzet gemaakt voor een informatieboekje voor 

nieuwe leden. 

Rafke treed af na 23 jaar. Hiervoor 1 à 2 personen nodig ter vervanging 

Marie-Louise de kort heeft zich aangemeld om toe te treden. 

 

Onderhoudscommissie 

Naast Padelbaan willen ze beach tennis / beach volleybal veld gemaakt te worden. 

Kantine update is gedaan door Jan en Sjef Geerts op eigen initiatief 

In 2024 zal het om baan 3 en 4 gaan. Boren / vervangen.  

Jan geeft aan dat hij niks zou zijn zonder zijn commissieleden. Vele handen hebben het werk verdeeld.  

Dit hebben we nodig om de vereniging te laten bestaan.  

 

Paviljoencommissie 

Angelie geeft aan dat er meer inkopen gedaan moet worden. Ze wordt goed op de hoogte gehouden van voorraad. 

Willen een keer bespreken wat de mogelijkheden zijn voor aankleding. Dit gaan ze met de penningmeester opnemen 

 

Padel 

Ieder commissielid verantwoordelijk voor een bepaald onderdeel (toernooi/jeugd etc). 

Voor het eerst open toernooi en ITC. 

Vanaf 8 april starten de eerste lessen voor padel 

2024: Husselavond padel laatste vrijdag van het jaar en in de zomer. CK en open toernooi 

 

 

7. Bestuurswisselingen. 

Aftredend:     Jan Heuvelmans 

Aanmeldingen: tot op heden heeft er niemand zich aangemeld. 

Jan blijft wel lid van de commissie en het onderhoudsteam. 

 



Het bestuur heeft een schema van afvloei opgesteld om te voorkomen dat iedereen gelijktijdig stopt en de continuïteit te 

behouden. 

Het mooiste zou zijn om mensen dit jaar alvast op te leiden.  

3 jaar bestuurslid en daarna mogelijkheid tot vertrek of 3 jaar verlengen.  

 

Jos: hoe kunnen we leden benaderen die niet bij een ALV aanwezig zijn. Dit kan door elkaar hierop te attenderen tijdens de 

wedstrijden.  

Pum: wellicht schema van afvloei zichtbaar te maken op bord om duidelijk te maken dat urgentie duidelijk is.  

Stage lopen is natuurlijk mogelijk 

Welk commissielid / bestuursfunctie moet ingevuld worden en wat zijn de taken die daarbij horen.  

 

8. Vervangen kunstgras baan 3 en 4 

De kosten ten opzichte van baan 1 en 2 zijn flink gestegen als we deze volledig willen vernieuwen. 

Wat ook mogelijk is dat we boringen doen waardoor we weer een aantal jaar tegen kunnen.  

 

Pum; we zijn een tennis en padelvereniging, dus dan moet daar ook het geld daar naartoe gaan. 

 

John: Ivm investering hebben we goedkeur vanuit leden nodig op ALV.  

 

Leo: als we boren wat is dan de garantie. Hoeveel jaar kunnen we dan door. Aangezien de mat nog goed is. 

Jan geeft aan dat we dan waarschijnlijk 2 jaar door kunnen. Banen worden nu meer gebruikt aangezien er 1 baan minder is. 

Chris: bij boring kan het natuurlijk snel geregeld te worden.  

Corné: laten we eerst boren en dan kan het volgend jaar meegenomen worden en anders altijd een extra ALV.  

 

John; we gaan eerst boren en kijken wat het effect is en anders kunnen we het er volgend jaar over hebben.  

 

9. Jubilea  

25 jaar: Luus Timmermans, Britt Bertens, Terry Hermus, Bertie Loonen, Adriaan Loonen 

Ereleden: Pieter vd Weijdeven en Frans van Gils 

 

 

10. Rondvraag   

Corné: uitreiking sportprijs zijn de leges benoemt. Wat is het vervolg hierop.  

Rekening hebben we gehad, maar nog niet betaald. John is uitgenodigd bij HOI om hier over te komen praten. Wordt nog 

vervolgd. 

 

11. Sluiting      

Om 21.40 wordt deze gesloten.  


